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Abstract (en)
In a method for the production of cast strands from metals, especially steels, by continuous casting in vertical or curved-path installations, the molten
metal level in the mould is recorded continuously by a continuously acting measurement system and held constant, preferably automatically, by
means of a semi-automatic or fully-automatic control system; the inflow of metal into the mould from a distributor is adjusted by varying the outflow
cross-section and the molten metal level in the mould is held constant by continuous adaptation of the strand withdrawal speed. A change in the
outflow cross-section can be effected by adjusting a casting plug or by actuating a sliding gate plate known per se and a change in the casting rate
can be effected by changing the outflow cross-section.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zum Herstellen von Gußsträngen aus Metallen, insbesondere aus Stählen, durch Stranggießen in Vertikal- oder Bogenanlagen
wird der Badspiegel in der Kokille durch ein kontinuierlich wirkendes Meßsystem laufend erfaßt und durch ein halb- oder vollautomatisches
Regelsystem bevorzugt selbsttätig konstant gehalten; der Metallzufluß wird aus einem Verteiler in die Kokille durch eine Veränderung des
Ausflußquerschnitts eingestellt und der Gießspiegel in der Kokille durch eine kontinuierliche Anpassung der Strangabzugsgeschwindigkeit konstant
gehalten. Eine Änderung des Ausflußquerschnitts kann durch Verstellen eines Gießstopfens oder durch Betätigung einer an sich bekannten
Schieberplatte bewirkt werden, eine Änderung der Gießgeschwindigkeit durch Änderung des Ausflußquerschnitts.
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